
 
 

Motie Airbnb de echte oplossing om logeren in Haarlem gezellig te houden  
  
De gemeenteraad van Haarlem in vergadering bijeen op 6 t/m 9 november 2017, 
In beraadslaging over de Begroting 2017 
 
Overwegende dat:  
 

 Problemen rond Airbnb steeds meer spelen en Amsterdam een mooi voorbeeld is 
hoe het verkeerd kan gaan. Wijkbewoners die zich niet meer thuis voelen in hun wijk 
waar ze geboren en getogen zijn. 

 Winkels die verdwijnen en zich alleen nog maar richten op de toerist. 

 Panden die worden opgekocht, om te verhuren aan de toerist, waardoor 
woningaanbod voor de bewoners wordt vermindert en wachtlijsten groeien. 

 Haarlem qua Airbnb nu lijkt op Amsterdam van een paar jaar geleden, en negatieve 
effecten dus nog gekeerd kunnen worden als er een goed beleid is. 

 
Mede overwegende dat 
 

 Platform 1013 is al jaren lang bezig in Amsterdam omtrent het Airbnb gebeuren en 
autoriteit op dit gebied is. Zij zijn voorstander van het Airbnb beleid zoals in Berlijn. 

 Koninklijke Horeca Nederland Haarlem ookvoorstander is van het Berlijnse Airbnb 
beleid. 

 
Draagt het college op 
 
Zo spoedig mogelijk het Airbnb beleid, zoals dat in Berlijn geldt aan de raad voor te leggen 
en waar mogelijk te voorzien van input van Horeca Nederland Haarlem en platform 1013. 
Wellicht dat een werkbezoek aan platform 1013 ook mogelijk is met de betreffende cie. 
Zodat Haarlem nog op tijd op een juiste manier voor de stad omgaat met Airbnb en 
aanverwante platforms  


